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W imieniu mieszkaric6w Wtoctawka zwracam siq z uprzejmq prosbq o zwiqkszenie
dbatoSci o bezpieczefistwo mieszka6c6w i podr62nych na dworcu ,,zAzAMczE".

Miejsce w kt6rym podr62ni moga oczekujq na przyjazd pociqgu - jest miejscem spotka6
mlodych, najczqSciej wulgarnych os6b, kt6re czqsto spo2ywajq napoje alkoholowe i swoim
zachowaniem powoduiq, ie podr62ni nie czuiq siq w petni bezpieczni.
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